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Referat Kantineudvalg 

Forvaltning: Ejendomsservice, Udvikling, Miljø og Teknik  

Møde vedr.: Kantineudvalg 

Mødested: Laksetorvet Lokale E.1.93 

Mødedato: 23.02.2022 kl. 13.00 – 14.30  

Deltagere:  Gerti Vester, Jan Hyldgaard, Camilla Granau Nielsen, Else Rohde, Manne Berg 

Cramer(Referent) 

Afbrud:  Arne Møller-Hansen, Monika Andersen, Rikke Mark 

                 

• Velkomst ved Gerti og Manne 

• Ny organisationsændring Ejendomsservice/Kantine 

o Manne præsenteres, han er sektionsleder i Ejendomsservice og har fået kantinedriften 

ind i sin portefølje. 

o Der er ansat en ny kok, som afløser en medarbejder der stopper i en stilling som køkken 

assistent. Der vil arbejdes med en medarbejder rokade, så de to kokke vil være både på 

Laksetorvet og kasernen i en rotation. 

o Der er nedsat en udviklingsgruppe bestående af de 2 kokke, 2 køkkenassistenter samt 

Gerti og Manne. De vil arbejde med udviklingsplaner. Når der ligger noget klar vil det 

blive drøftet med kantineudvalget. 

• Variation af udbud i kantinerne 

o Variation er fin i kantinerne udtalte kantineudvalget 

• Følgende ønsker kom frem fra kantineudvalget, og de nedenstående punkter vil blive brugt i de 

fremtidige udviklingsplaner for kantinedriften. 

o Der ønskes mere kylling til salaten 

o Sandwich med kylling og bacon 

o Rugbrøds sandwich 

o Bøf Lindstrøm 

o Salaterne kunne nogle dage være lidt kedelige/ årstidens råvarer 

o Rugbrød kunne være tørt i perioder 

o Sandwich med mærkater ønskes 

o Rettidig levering på sundhedscenter 

o Evt. SMS besked ud på info og nye tiltag fra kantinen 

o Opdatering af vejledning for tilmelding af kantineordning, samt info om muligheder for 

kantineordninger. 
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• Serviceniveau i kantinerne 

o Der bliver fortalt der er en god service i kantinerne. 

o Der er opsat infoskærme i de to kantiner Laksetorvet og Kasernen. 

• Mødeforplejning 

o Mødeforplejningen fungerer fint med udvalg og service. 

o Gerti kommenterer oprydning efter møder godt kunne blive bedre fra brugerne. 

• Betalingssystemer 

o Gerti og Jan Hyldegaard arbejder med opdateringer. 

• Concierge. 

o Der informeres om problemerne med driften af Concierge. 

o IT arbejder i samarbejde med Ejendomsservice og udbyderen for at få problemerne løst.  

• Nye tiltag i kantinen 

o Onsdags menu kan købes med hjem 

o Salg af overskudsvarer 

o Too Good To Go 

• Fremtidig møder 

o Mødefrekvens er sat til 4 x årligt, der var en dialog om at sætte den ned til 2 x årligt. Man 

blev enig om i den næste periode ville der være 3 x årligt, og så kunne man tage den op 

igen. 

o Indhold i møderne blev vendt, fra kantinen ønskes der flere tilbagemeldinger fra 

kantineudvalget. 

• Evt. 

o En Forbrugerundersøgelse vil man gerne fra kantinerne side have igangsat. Kantinerne vil 

udarbejde et spørgeskema, der sendes til kantineudvalget for input og godkendelse.  

 

Udvalget består af 

• Manne Berg Cramer Ejendomsservice 

• Gerti Vester, Kantinen Ejendomsservice 

• Arne Møller-Hansen, IT-afdelingen 

• Jan Hyldgaard Engrob, Kommunikationsafdelingen 

• Monika Andersen, Social og Arbejdsmarked 

• Else Rohde, Udvikling, Miljø og Teknik 

• Rikke Mark, Sundhedscenteret Thors Bakke 


